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内容概要

丛书特点：　　新颖性：练测合一的最新范本，题目新，形式新，理念新。
以题目为载体，以训练和测评为手段，全面落实三维课程目标。
　　同步性：体现各版本教材最新修订的思想和精神，同步到课（节）；基础训练与教材知识点同步
设题，做到与学生的实际水平同步。
　　拓展性：根据教材实际需要，提炼综合点和拓展点，点下分层设题，针对性强。
不仅强调对知识的学习，更重视对解决实际问题的能力的培养。
　　全面性：以巩固和延伸知识为主，着眼于开发智力，激发学习兴趣。
从小学到高中，各年级均覆盖；所配教材版本齐全，普及率较高的教材尽收囊中。
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书籍目录

Unit 1  How do you study for a test?Unit 2  Iused to be afraid of the dark.Unit 3  Teenagers should be allowed to
choose their own clothes.Unit 4  What would you do?Unit 5  It must belong to Carla.第一学期期中测评卷
（Unit 1～Unit 5）Unit 6　I like music that I can dance to.Unit 7  Where would you like to visit?Unit 8  I'll help
clean up the city parks.Unit 9  When was it invented?Unit 10  By the time I got outside,the bus had already left.第
一学期期中测评卷（Unit 6～Unit 10）Unit 11　Could you please tell me where the restrooms are?Unit 12 
You're supposed to shake hands.Unit 13  Rainy days make me sad.Unit 14  Have you packed yet?Unit 15  We're
trying to save the manatees!第二学期期末测评卷（Unit 11～Unit 15）参考答案与点拨
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